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Írásbeli kérdé s

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Ellensúlyozzák-e az egészségügyi intézményeket sújtó újabb és újabb forráskivonásokat? ”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Székely Tamás
egészségügyi miniszter úrhoz.
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az egészségügyben korábban a folyamatos forráskivonások mellett sor került a kassz a
maradványösszegeinek szétosztására és a béremelés fedezetének - legalább részleges –
biztosítására is . Kérdéses, hogy milyen eszközökkel ellensúlyozzák az egészségügy i

intézmények folyamatos veszteségeit, a közvetlen és közvetett többletterheket . Kérdezem :

• Milyen összeget kaptak az egészségügyi szakellátási intézmények 2008-ban az 5%-os
béremelés fedezetére, és ezt megkapják-e az idei évben is ?

• Az elmúlt év végén az Egészségbiztosítási Alap megtakarításai igen jelent ős egyszeri

pluszforráshoz juttatták az intézményeket . Ez milyen összeget jelentett? Számíthatnak-
e az idén is erre az összegre az intézmények?

• Van-e egyéb olyan korrekciós tétel, amely pozitív irányba befolyásolja a szakellátás i
intézmények likviditási pozícióját ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2009 . július 02 .

D . Molnár Agdes
Fidesz – Magyar Polgári Szövetség
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